
Besvarelse af spørgsmål nr. 119 (L 74), som Folketing-
ets Sundhedsudvalg har stillet til indenrigs- og sund-
hedsministeren den 18. april 2005

Spørgsmål 119: 
"Hvilke udgifter til administration vurderer ministeren, at henholdsvis kom-
munerne, regionerne og staten vil få som følge af den kommunale medfi-
nansiering?"

Svar:
Som anført i min besvarelse af bl.a. spørgsmål nr. 27 er der med den 
kommunale medfinansiering bestemt ikke lagt op til at pålægge hverken 
kommuner eller regioner en stor, administrativ byrde, idet opgørelsen af de 
kommunale betalinger vil blive baseret på de registreringssystemer m.v., 
der allerede findes i dag. 

De samlede, økonomiske konsekvenser for stat, amter og kommuner af 
lovforslaget vil naturligvis blive forhandlet med de kommunale parter. 
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